



ក្រសួងការពារជាតិ

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

សាលវិចិត្រថ្វាយព្រះពរ

សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយ

សម្តេចព្រះមហាក្សត្រ នរោត្តម មុនីរាជ សីហនុ ព្រះចៅរាជធានីភ្នំពេញ
គូចសេរីភាព សេចក្តីថ្លែង និងសុកមទូល គូចជំនាចូលឆ្នាំថ្មីឆ្នាំសកល២០២២

សម្តេចព្រះមហាក្សត្រ ព្រះចៅរាជធានីភ្នំពេញ ជាទីគោរពសក្ការៈ ដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត ។

ក្នុងឱកាសដ៏មហានក្ខត្តបូក្ស ប្រកបដោយសេចក្តីសោមនស្សរីករាយ នៃទិវាចូលឆ្នាំថ្មីឆ្នាំសកល២០២២ តាងនាមថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ ព្រមទាំងនាយទាហាន នាយទាហានរង និងពលទាហានទាំងអស់ នៃ កងយោធពលខេមរភូមិន្ទ ក្នុងនាមទូលព្រះបង្គំនិងភរិយា សូមលំខិនកាយវាចាចិត្តក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនូវព្រះរាជ សព្ទសាធុការពរជ័យ បវរសូស្តី វិបុលសុខ មហាប្រសើរ ថ្វាយ **សម្តេចព្រះមហាក្សត្រ ព្រះចៅរាជធានីភ្នំពេញ** សូមទ្រង់ប្រកបដោយព្រះរាជសុខភាពល្អបរិបូណ៌ ព្រះកាយពលរឹងមាំ ព្រះជន្មាយុយឺនយូរ ដើម្បីភាពសុខដុមរមនា សម្បូរសប្បាយផ្តំផ្តើមរុងរឿង។

ទូលព្រះបង្គំយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នាជាកូន ចៅ ចៅទូត សូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាតគោរពភាគសរសើរ និងចងចាំ ជានិច្ចចំពោះព្រះរាជស្នាព្រះហស្តដ៏ឧត្តុង្គឧត្តមបំផុតរបស់ **សម្តេចព្រះមហាក្សត្រ ព្រះចៅរាជធានីភ្នំពេញ** ក្នុង ការបម្រើជាតិ និងប្រជារាស្ត្រតាមរយៈព្រះរាជសកម្មភាពមនុស្សធម៌ លើកកម្ពស់កិត្តិយសនិងសេចក្តីថ្លែងថ្លែងរបស់ស្រ្តី លើកកម្ពស់វប្បធម៌ជាតិ និងវិស័យសង្គមកិច្ច ព្រមទាំងសុខុមាលភាពជូនប្រជារាស្ត្រជាដើម ព្រះរាជគុណ្ណបការៈ ដ៏ឧត្តុង្គឧត្តមរបស់ព្រះអង្គ មានតម្លៃមហាសែនថ្លៃថ្នាំអាចកាត់ថ្លៃបានឡើយ។

ជាថ្មីម្តងទៀត ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមលំខិនកាយវាចាចិត្តប្តូរស្តង់ចំពោះគុណបុណ្យព្រះរតនត្រ័យ វត្តស័ក្តិសិទ្ធិទាំងឡាយក្នុងលោក ទៀតត្រូវព្រះមហាស្វេតត្រនិងបារមីនៃអតីតព្រះមហាក្សត្រ មហាក្សត្រិយានី ខ្មែរគ្រប់ព្រះអង្គ សូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោះព្រះសព្ទសាធុការពរជ័យ បវរសូស្តី សិរីមង្គល វិបុលសុខ មហាប្រសើរ ថ្វាយ **សម្តេចព្រះមហាក្សត្រ ព្រះចៅរាជធានីភ្នំពេញ** ជាទីគោរពសក្ការៈ សូមព្រះអង្គប្រកបដោយ ព្រះរាជសុខភាពល្អបរិបូណ៌ ព្រះជន្មាយុយឺនយូរ ជាងរយព្រះវស្សា ដើម្បីទ្រង់គង់នៅជាម្ចាស់ដ៏ត្រជាក់ត្រជុំដល់ ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នាជាកូនចៅ ចៅទូត របស់ព្រះអង្គជានិច្ចនិរន្តរ៍តរៀងទៅ។

សូម **សម្តេចព្រះមហាក្សត្រ នរោត្តម មុនីរាជ សីហនុ ព្រះចៅរាជធានីភ្នំពេញ គូចសេរីភាព សេចក្តីថ្លែង និងសុកមទូល** ជាទីគោរពសក្ការៈ ទ្រង់ព្រះមេត្តាទទួលនូវការគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុតអំពីទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំ ទាំងអស់គ្នា។

សេចក្តីគួររំលឹកសូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោស។

ថ្ងៃ**ព្រហស្បតិ៍ ១១/១២/២២** នៃ **ប៊ុនស៊ីរា** ឆ្នាំឆ្លូវ ត្រីស័ក ព.ស. ២៥៦៥
សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនៅរាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃ**ទី៣០** ខែ**៥** ឆ្នាំ ២០**២១**

ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងការពារជាតិ

សម្តេចព័ជយសេនា ឡៅ ឆ្វាញ់